
Kredsgeneralforsamling 2025: 
Hermed indkaldes til ordinær generalforsamling i DcH- Kreds 2 

Tid: Lørdag 1-3-2025 kl. 9:30 til morgenkaffe Generalforsamling kl. 10:00 

         Frokost ca. kl. 12:00 

Sted: DcH-Skives klubhus,  Svansøvej 6  7800 Skive 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
a. Kent er valgt 
b. Indkaldelsen 14 dage før er godkendt 
c. Stemmetæller: Jacob og Tine 
d. Generalforsamling har accepteret at der er ændret i dagsorden i 

forhold til hvad der blev besluttet på generalforsamling sidste år.  
 

2. Beretning fra kredsformand og udvalgsformænd 
a. Ingen spørgsmål til Kredsformandens beretning 
b. Dommerudvalgsformand: mistede mange dommere sidste år, 

Susanne stopper som dommerudvalgsformand, hun siger tak til alle 
for et rigtig godt samarbejde, hun stopper også som dommer.  

c. Uddannelsesudvalget: Susanne er ikke tilstede,  
i. Alle der starter igu skal til eksamen som skal bestås gælder 

fra 2025 
ii. Familiehunde overbygning – mangler aspiranter – så gå gerne 

hjem i klubberne og spørg om nogen har lyst  
 

3. Aflæggelse af regnskab/budget 
a. Nogle IGU kurser fra 2023 er først blevet opkrævet i 2024 
b. Dommeruddannelse er også blevet opkrævet i 2024 
c. Dorthe melder at fra 2025 vil der blive lavet om i konto’erne og derfor 

vil der til næste generalforsamling ikke kunne sammenlignes direkte, 
men der er mange af de konto’er der er i dag, der ikke giver mening 
og hvor der er dobbelt, så samme slags udgifter bliver registreret på 
flere konto’er.  



d. Budget for 2025: 
i. Eftersøgningstjenesten, har ikke fået afsat nogen penge i 

2025. Mohamed spørg hvordan han får et budget, der skal 
skrives til bestyrelsen, hvorefter der vil blive beslutte på 
bestyrelsesmøde 

ii. Jacob spørg, om det er realistisk at man får mere ind i 
kontingenter når vi har faldende medlemstal. Vi håber at ”Ud 
i Naturen” drypper af på vores medlemstal og vi derved kan 
få lidt flere i løbet af 2025. 

4. Indkomne forslag. (forslag som ønskes behandlet skal være formanden i       
hænde senest 22-2-2025) 

a. Forslag til ændring af benævnelse af udvalg: Kredsens 
dommerudvalg ønsker at skifte navn til DcH-Program Udvalg for 
Kreds 2 

i. Kent: Kreds 4 har gjort det samme 
ii. Vi skal være opmærksomme på at der står dommerudvalg i 

vores vedtægter, så disse skal opdateres, hvis det bliver 
besluttet 

iii. Dommerudvalget er kun et lydighedsudvalg, de tager sig ikke 
af agility, hoopers osv. Derfor kan dette forslag give mening 

iv. Enstemmigt vedtaget  
 

b. Forslag om valg af suppleant for kredsens næstformand 
i. For ikke at skulle have en ekstra person i bestyrelsen i form af 

en sekretær, i tilfælde af at formand eller næstformand går af 
i ”utide”. Belært af det der skete i 2024, hvor formanden gik 
og næstformanden skulle tage over og fik alt for mange 
arbejdsopgaver.  

ii. Hvad hvis vi ikke kan vælge en på generalforsamlingen, så 
skal der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling, da 
dette er en vedtægts ændring.  

iii. Vedtaget  
 

c. Forslag til ændring af kredsens vedtægt paragraf 5.2: Dagsorden 
i. Punkt 12 vedr. valg af suppleanter til faste udvalg fjernes. 

Punktet er i modstrid med punkt 4.2 



ii. Punkt 12 fjernes – Godkendt 
d. Ændring af vedtægt paragraf 5.2: Dagsorden 

i. Præciseres således at der beskrives, at formand for 
uddannelsesudvalgt vælges i lige år, og formanden for 
dommerudvalg, nu DcH-Program udvalg, vælges i ulige år.  

ii. Godkendt 
  

5. Fastlæggelse af kontingent for 2026.  
a. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 
b. Vi betaler 130 kr i dag i kontingent  
c. Godkendt 

 
6. Valg af kredsformand. (for 1 år) 

a.  Lise har forladt posten – Konstitueret formand Ole Rahbech stiller 
op 

i. Spørgsmål: Kan du adskille de 2 poster fra hinanden og har 
du tid.  
Ja, har tidligere været i dommerudvalget og konkurrence 
hunden er pensioneret 

ii. Ole er valgt 
 

7. Valg af næstformand/sekretær. (for 2 år).  
a. Ole Rahbech genopstiller ikke. Susanne Sommerlund stiller op. 

i. Susanne er valgt  
 

8. Valg af suppleant for næstformand/sekretær. (hvis godkendes) 
a. Ingen kandidat p.t. 

i. Mohamed melder sig og blev valgt 
 

9. Valg af kasserer. (for 2 år) 
a. Dorthe Rix genopstiller 

i. Dorthe er valgt 
 

10. Valg af suppleant for kasserer.   
a. Lene Albertsen genopstiller 



i. Lene er valgt 
 

11. Valg af bestyrelsesmedlemmer. (formænd for KUU og KDU) 
a. KUU for 1 år: Ingen kandidat p.t. 

i. Ingen kandidater, ekstra ordinær generalforsamling er 
nødvendig – dette skal afholdes indenfor 4 uger, dvs 29/3-25 

b.  KDU er for 2 år: udvalget indstiller Ole Rahbech 
i. Ole er valgt 

 

(Hvis forslaget om fjernelse af valg af suppleanter for faste udvalg ikke 
godkendes: 

Valg af suppleanter til de faste udvalg (KDUog KUU) 

Ulla Spandet modtager ikke genvalg 

Ingen kandidater p.t.)  dette er godkendt og derfor udgår dette punkt 

 

12. Valg af revisor for 2 år  
a. Pia Laursen genopstiller ikke. 
b. Ingen kandidat p.t. 

i. Mohamed er valgt 
 

13. Valg af revisorsuppleant. 
a. Ingen Kandidat p.t. 
b. Malene Rix er valgt 

 
14.  Eventuelt. 

a. Konkurrence tilskud, få det nu sendt af sted – ABSOLUT senest 1/12 
b. Nosework konkurrence: opfattelse af at det er meget topstyret, eks. 

Hf var lidt forsinket, og hf blev disket – er det rimeligt – vi skulle jo 
gerne sørge for at en konkurrence dag er en god dag for hf  
Det virker meget stift og dommerne bestemmer alt, klubberne som 
afholder har ingen indflydelse. Hundefører kommer til at vente 
meget lang tid og vi kan frygte at de falder fra og ikke vil deltage i 
konkurrencer. 



i. Mail med oplevelser skal sendes til Ole, som vil tage det med 
til hovedbestyrelsen 

c. Kredsmester – optjenes fra DM til DM 
Der mangler offentliggørelse/liste over hvem der er blevet 
kredsmester -  dette skyldes at klubberne fejre mestrene på 
forskellige tidspunkter.  

i. Skal vi have en fast dato hvert år hvor det bliver offentliggjort 
på hjemmesiden.  

ii. Det er besluttet at 1/12 må det offentliggøres 
d. Stigning af landskontingent, alle klubber har på landsmødet afholdt 

generalforsamling og kan derved ikke stige. Nogle klubber har  
skrevet ind at deres kontingent stiger med landsforeningen.  

 

Tilmelding senest 22-2-2025 til formanden. 

                               Vel mødt 

På bestyrelsens vegne :        Ole Rahbech  

 


